

10 March 2015 / 10 mars 2015

IOTC CIRCULAR 2015-026 / CIRCULAIRE CTOI 2015-026

Dear Sir/Madam,

SUBJECT: 2ND MANAGEMENT PROCEDURES DIALOGUE WORKSHOP (26TH AND 28TH APRIL 2015, BUSAN, REP. OF KOREA)

In 2013 the IOTC embarked upon an exercise to conduct a Management Strategy Evaluation (MSE) process, which involves an evaluation of management procedures using harvest control rules in view of management objectives identified by the Commission. To clarify these points, a series of workshops with the IOTC CPCs are being held prior to each annual Session of the Commission. Through these workshops, IOTC is embarking on an exercise similar to those already undertaken, or currently underway in other tRFMOs. The process will entail a series of workshops (dialogues) and consultations with IOTC CPC's to develop common understanding and approaches to best achieve the Commission's Management Objectives.

In 2014 the 1st Management Procedures Dialogue workshop was held in Colombo, Sri Lanka to explain to CPC's the process currently being undertaken.

In 2015 the 2nd of such dialogues will be held immediately prior to, and during the 19th Session of the Commission, in Busan, Rep. of Korea, with the following objectives:

- 1) to further clarify the process;
- 2) provide an update on the MSE work that has been undertaken so far; and
- 3) to further help CPC's understand and define management objectives, along with risk thresholds (a necessary attribute to progress the work), and define some agreed to management procedures.

The agenda for the dialogue is provided on the meeting page, via the IOTC website at the following link:

<http://iotc.org/meetings/management-procedures-dialogue-mpd02>

In this regard, I would like to extend an invitation for you to attend and contribute to the meeting.

Distribution / Destinataires

IOTC Members/ Membres de la CTOI: Australia/Australie, Belize, China/Chine, Comoros/Comores, Eritrea/Erythrée, European Union/Union européenne, France (Territories/DOM-TOM), Guinea/Guinée, India/Inde, Indonesia/Indonésie, Iran (Islamic Rep of/Rép. islamique d'), Japan/Japon, Kenya, Rep. of Korea/Rép. de Corée, Madagascar, Malaysia/Malaisie, Maldives, Mauritius/Ile Maurice, Mozambique, Oman, Pakistan, Philippines, Seychelles, Sierra Leone, Somalia/Somalie, Sri Lanka, Sudan/Soudan, United Rep. of Tanzania/Rép.-Unie de Tanzanie, Thailand/Thaïlande, United Kingdom/Royaume-Uni, Vanuatu, Yemen/Yémen.

Chairperson IOTC / Président de la CTOI

Cooperating Non-Contracting Parties/ Parties coopérantes non-contractantes: Djibouti, Senegal/Sénégal, South Africa/Afrique du Sud.

Intergovernmental organisations & Non-governmental organizations / Organisations intergouvernementales et non-gouvernementales

Copy to/ Copie à : FAO

This message has been transmitted by email only / Ce message a été transmis par courriel uniquement

Madame/Monsieur,

OBJET : 2^E ATELIER DE DIALOGUE SUR LES PROCÉDURES DE GESTION (26 ET 28 AVRIL 2015, BUSAN, RÉP. DE CORÉE)

En 2013, la CTOI a démarré un processus d'évaluation de la stratégie de gestion (ESG), ce qui implique une évaluation des procédures de gestion en utilisant des règles d'exploitation à la lumière des objectifs de gestion identifiés par la Commission. Pour clarifier ces points, une série d'ateliers avec les CPC de la CTOI sont organisés avant chaque session annuelle de la Commission. Grâce à ces ateliers, la CTOI se lance dans un exercice similaire à ceux déjà entrepris ou en cours dans d'autres ORGP thonières. Le processus impliquera une série d'ateliers (dialogues) et des consultations avec les CPC de la CTOI pour élaborer une vision commune et des approches pour atteindre au mieux les objectifs de gestion de la Commission.

En 2014, le 1^{er} atelier de dialogue sur les procédures de gestion a eu lieu à Colombo (Sri Lanka) pour expliquer aux CPC le processus en cours.

En 2015, le 2^e de ces dialogues se tiendra immédiatement avant et pendant la 19^e session de la Commission, à Busan (République de Corée), avec les objectifs suivants :

- 1) clarifier davantage le processus ;
- 2) fournir une mise à jour sur le travail d'ESG qui a été fait jusqu'à présent ; et
- 3) aider davantage les CPC à comprendre et à définir les objectifs de gestion, ainsi que les seuils de risque (nécessaires pour avancer) et définir certaines procédures de gestion.

L'ordre du jour de ce dialogue est disponible sur la page de la réunion sur le site de la CTOI, à l'adresse suivante :

<http://iotc.org/fr/reunions/dialogue-sur-les-proc%C3%A9dures-de-gestion-dpg02>

Je voudrais donc vous inviter à participer et contribuer à cette réunion.

Yours sincerely / Cordialement



Mr. Rondolph Payet
Executive Secretary / Secrétaire exécutif

Attachments / Pièces jointes:

- Nil / Aucune

Distribution / Destinataires

IOTC Members/ Membres de la CTOI: Australia/Australie, Belize, China/Chine, Comoros/Comores, Eritrea/Erythrée, European Union/Union européenne, France (Territories/DOM-TOM), Guinea/Guinée, India/Inde, Indonesia/Indonésie, Iran (Islamic Rep of/Rép. islamique d'), Japan/Japon, Kenya, Rep. of Korea/Rép. de Corée, Madagascar, Malaysia/Malaisie, Maldives, Mauritius/Ile Maurice, Mozambique, Oman, Pakistan, Philippines, Seychelles, Sierra Leone, Somalia/Somalie, Sri Lanka, Sudan/Soudan, United Rep. of Tanzania/Rép.-Unie de Tanzanie, Thailand/Thaïlande, United Kingdom/Royaume-Uni, Vanuatu, Yemen/Yémen.

Chairperson IOTC / Président de la CTOI

Cooperating Non-Contracting Parties/ Parties coopérantes non-contractantes: Djibouti, Senegal/Sénégal, South Africa/Afrique du Sud.

Intergovernmental organisations & Non-governmental organizations / Organisations intergouvernementales et non-gouvernementales

Copy to/ Copie à : FAO

This message has been transmitted by email only / Ce message a été transmis par courriel uniquement